

# 國立臺灣大學人類學系人類學博物館

Museum of Anthropology

Department of Anthropology, National Taiwan University

電子郵件(E-mail) : [ntuanthromuseum@ntu.edu.tw](mailto:ntuanthromuseum@ntu.edu.tw)

電話(TEL) : 02-3366-4996

傳真(FAX) : 02-2363-1658

## 複製藏品圖像與攝錄協議書

### Agreement for Use of Images and Recordings of the Museum's Collections

1. 訪問者經許可得於臺灣大學人類學博物館(以下簡稱本館)之展場及庫房內進行圖像複製與拍攝錄影。

Visitors to the Museum of Anthropology, National Taiwan University (NTU), must secure prior permission of the Museum to photograph, film, or conduct any forms of visual or audio reproduction in the storeroom or exhibition halls.

2. 訪問者於本館所複製、拍攝、繪製之圖像、影片僅限於個人或研究之用途，未經國立臺灣大學人類學系(以下簡稱本系)之許可不得用作公開展出、播映、出版或商業目的之使用。所製成之檔案資料請提供本系一份副本存參，本系如需公開使用或出版將先取得訪問者之同意。

Any forms of reproduction produced at the Museum, including photographs, videos and sketches, are for personal or research purposes exclusively. Visitors may not publicly display, screen or publish these materials, or use them for commercial purposes without prior permission of the Department of Anthropology, NTU. Visitors are required to send a copy of their final research paper, project, archive, or profile that concerns the use of these reproductions. The Department of Anthropology will ask for prior permission of the visitors in question if it intends to publish or make public use of their work.

3. 訪問者後續如需使用於本館內所複製、拍攝、繪製之圖像、影片資料於圖書、刊物、電子出版品、公開播送或商業目的等用途，需另依本系規定進行出版使用授權申請並取得本系同意。

Visitors who intend to use the aforementioned reproduced materials in other ways, which include the display, publication and dissemination of these reproductions, or attempt to engage them in any forms of for-profit activities, are required to file a separate application to secure the permission of the Museum before taking such action.

4. 訪問者於本館內所進行一切藏品複製與圖像攝影之產出，若未另有協議者，皆以一份為限，訪問者未經本系同意不得自行複製、再製或仿製，亦不得於協議用途之範圍外使用或進行販賣、借貸等營利或非營利行為。

Without further agreements, visitors can only produce **one** copy of the image or footage of the Museum's collections. Visitors may not reproduce more copies without prior permission of the Department, and must not engage in any activities, for-profit or non-profit, beyond the agreements stated above.

複製或拍攝內容 (Description of the specific artefacts/materials to be photographed or filmed) :

姓名 (Name) : \_\_\_\_\_

所屬機構 (Institution/Affiliation) : \_\_\_\_\_

地址 (Address) : \_\_\_\_\_

簽名 (Signature) : \_\_\_\_\_ 日期 (Date) : \_\_\_\_\_